
Med Bežigrajčani
v hramih kulture

Bliža se 8. februar, slovenski kulturni praznik. Poglejmo y katere
kulturne ustanove zahajajo Bežigrajčani, kako zadovoljujejo svoje
potrebe po kulturi in ali so kot uporabniki zadovoljni s kulturo, ki jim
jo ponujajo izvajalci - kulturni ustvarjalci. V bežigrajski galeriji smo
srečali Staneta, v avli kina Bežigrad Ksenijo, med policami bpžigraj-
ske knjižnice Branka, v knjigarni Državne založbe Marijo, doma pred
televizijskim sprejemnikom Tomaža...

• STANE KOMAN (63), upokojenec:
»Večkrat zahajam v galerijo Iščem in študirarn, kaj je tisto, kar ima

takšno vrednost, da se javno razstavi. Včasih sem zadovoljen, včasih
pa ne. Vsak obiskovalec med razstavami verjetno najde nekaj zase.
Galerija vsekakor izpolnjuje svoje poslanstvo in sega tudi čez občin-
ske meje. Vzgaja nas in obenem likovno izobražuje.«

• KSENIJA HRAST (20), študentka:
»Pravkar sem kupila vstopnico za kino. Ogledala si bom francoski

barvni film - družbeno kroniko »Eni in drugi«. Upam, da mi bo všeč.
V kino hodim dvakrat na mesec. Rada imam komedije, glasbene
filme, vendar mi ne ugajajo domači filmi. Premalo je namreč filmov,
ki bi prikazovali življenje naših velikih Ijudi. Drugače sem pa z
repertoarjem bežigrajskega kina in tistih v mestu kar zadovoljna«.

• BRANKO PRUDIC (31), natakar:
»Knjižnica je dobro založena, v njo pa zahajam že četrto leto. Vsak

mesec si izposodim najmanj dve knjigi. Največ berem zgodovinske in
vojnecfomane. Marna ima bogato knjižnieo. berem že od malih nog.
Če v bežigrajski knjižnici ne dobim knjige, ki jo želim, potem mi
knjižničarke svetujejo, kje naj jo poiščem. Knjige kupujem bolj po-
redko, ker so zelo drage.«

• MARIJA JURGALE (73), upokojenka:
-Nimam veliko časa za branje, kljub temu pa preberem kakšno

zanimivo knjigo. Veliko več pa bere moja vnukinja Urška. Hodi v 5.
razred osnovne šole Maksa Perca in je odličnjakinja. Zato sem ji za
darilo kupila knjižno zbirko Marco Polo, v kateri je 8 knjig, ki stanejo
skupaj 2.800 dinarjev. Seveda so drage, vendar pravkar spremljamo
televizijsko nadaljevanko o tem junaku in želimo prebrati tudi knjigo
o njegovih potovanjih.«

• TOMAŽ MUŠIČ (18), učenec:
-Tu in tam grem v kino, v gledališče pa sploh ne zahajam, razen v

okviru šolskega programa. Toda nateleviziji najdem veliko zanimivih
oddaj. Redno spremljam nanizanke in filme, drame ob ponedeljkih in
pa športne oddaje. V stabilizacijskih časih je spored bolj okrnjen in
bo veliko bolje, ko bo na naše tržišče prišla video oprema. Takrat si
bo lahko vsak po svojih željah oblikoval TV program.
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